
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/09/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα των μυδοκαλλιεργητών Χαλάστρας και Κυμίνων για την 

ενίσχυση και ανάπτυξη του κλάδου τους» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσίευμα της ιστοσελίδας “ditika.gr” της 29ης Αυγούστου, οι 
μυδοκαλλιεργητές έθεσαν υπόψιν σας σειρά προβλημάτων του κλάδου τους, τα οποία 
ανέπτυξε σε συνέντευξη του στον Ρ/Σ του Α.Π.Ε. – Μ.Π.Ε. «Πρακτορείο FM 104,3» ο 
Πρόεδρος των μυδοκαλλιεργητών Κυμίνων και Ημαθίας, κ. Κωνσταντίνος Βερβίτης. Κατ’ 
αυτόν η απώλεια της ημίσεος παραγωγής του 2021, λόγω της υπερθερμάνσεως των 
υδάτων του Θερμαϊκού, παρά τις αυτοψίες, δεν έχει αναπληρωθεί οικονομικά, διότι δεν 
έχουν καταβληθεί οι σχετικές αποζημιώσεις. Πλέον αυτού, εκκρεμεί από εικοσαετίας η 
δημιουργία μυδοκαλλιεργητικού πάρκου, για να δοθούν νέες μονάδες στους 
ενδιαφερόμενους. Συμπλήρωσε δε ότι «…Ανάλογα πάρκα μυδοκαλλιέργειας υπάρχουν 
στη Χαλάστρα, στα Κύμινα, στο Κλειδί Ημαθίας και στην Πιερία. Αλλά πρέπει να δοθούν 
επιπλέον 40 μονάδες, για να μπορέσουν να δουλέψουν αλιείς, κυρίως στη 
μυδοκαλλιέργεια. Ζητάμε από τον Υπουργό με μια ρύθμιση να διευθετηθεί το θέμα, καθώς 
έχει ήδη γίνει η χωροθέτηση». Σημειωτέον ότι η ετήσια παραγωγή μυδιών ανέρχεται 
στους 30.000 τόνους, μέρος των οποίων εξάγεται. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε να φροντίσουν οι υπηρεσίες σας, ώστε να καταβληθούν σε σύντομο 
χρονικό διάστημα οι αποζημιώσεις από την απώλεια της μισής παραγωγής του θέρους 
του 2021 λόγω της υπερθέρμανσης του Θερμαϊκού; 
 
2. Προτίθεστε να προχωρήσετε σε νομοθετική ρύθμιση για τη δημιουργία 
μυδοκαλλιεργητικού πάρκου σε τοποθεσία στην οποία έχει ήδη γίνει η χωροθέτηση; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

657

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/9/2023




